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Geacht College, 

 

Vaak wordt de factor tijd ingehaald door de realiteit, vandaar doen wij u in navolging op ons 

schrijven d.d.11 oktober j.l, welke 11 december aanstaande op uw agenda ter behandeling 

staat, u onderstaand enkele feiten toekomen. 

Het is volgens ons de menselijke plicht en van groot maatschappelijk belang om deze kennis 

met u te delen. 

Feit: In september 1957 heeft de gemeente Bergen op Zoom een vergunning aangevraagd bij de 

provincie Noord-Brabant voor een zandafgraving en cultuurtechnische verbeteringen op perceel 

“Zuidgeest”1. Deze is door provinciale staten verleend. De zandafgraving ligt op grondgebied 

van de gemeente Bergen op Zoom maar is in eigendom van   

Feit: Bij ons is bekend dat alle wettelijke verplichtingen met beide voeten zijn overtreden en de 

afgraving jaren, vanaf 1957 tot 1973, door de toenmalige eigenaar en transportbedrijf Coppens 

als illegale dumpplaats is gebruikt. Diverse dubieuze goederen zijn op een diepte van 14 mtr 

onder de grond verstopt met name een veelvoud aan vaten met onbekende inhoud, glas, afval 

van metaalgieterij  plastic korrels etc.etc. Op dit alles is op generlei wijze toezicht 

gehouden en handhavend opgetreden door de betreffende instanties. 

Bekend is dat de dumpplaats in die periode is overgegaan van Gemeente Bergen op Zoom naar 

Gemeente Woensdrecht. 

Feit is dat Gemeente Woensdrecht pas 26 augustus 1971 de betreffende heeft verplicht tot het 

aanvragen van een Hinderwetvergunning, na ruim 15 jaar illegale dumpingen.  

Feit: Omdat wederom de stortregels zonder scrupule werden overtreden heeft men de 

vergunning binnen een jaar ingetrokken. 

Feit is dat de gemeente Woensdrecht in Juli 1983, weer ca 10 jaar later, de firma Heidemij 

opdracht heeft verstrekt tot het nader onderzoeken van de dumpplaats i.v.m. mogelijke 

bodemverontreiniging en met name het risico voor de Mondaf in beeld te brengen. Heidemij 

heeft in de jaren 1983 t/m 1985 een drietal onderzoeken gepleegd, conclusies welke hieruit zijn 

gekomen is dat het grondwater in 3 van de 5 peilbuizen zwaar tot zeer zwaar verontreinigd is met 

o.a. Arceen nl vele malen boven de interventiewaarde.  

Vereniging van gemeenten (VNG) bevestigd dan ook, zie onderstaande tabel, dat saneren 

noodzakelijk en wettelijk verplicht is. 



 

Er is door gemeente Woensdrecht op geen enkele wijze hierin actie ondernomen. 

Vervolgens Is door de provincie de bekende NAVOS-onderzoeken gedaan, in 2005 een 

oriënterend, in 2007 een definitief. Grondgebied was vooraf deze onderzoeken na de 

gemeentelijke herindeling in 1997 weer overgegaan van Gemeente Woensdrecht naar 

Gemeente Bergen op Zoom.  

Feit: is de conclusie uit het NAVOS 2007 rapport;  

Aangezien het geschatte volume sterk verontreinigd grondwater (2500 m3) meer dan 100 m3 

bedraagt, is er sprake van een ernstige verontreiniging. De toename van de verontreiniging is 

1,06 m3/j. Conform de circulaire bodemsanering 2006 is er sprake van een verspreidingsrisico, 

omdat de ernstige grondwaterverontreiniging mogelijk binnen een kwetsbaar object, namelijk 

een kwelgebied, ligt. Hierdoor is een spoedige uitvoering van de sanering noodzakelijk. 

Evenals gemeente Woensdrecht heeft gemeente Bergen op Zoom ook hier geen gehoor aan gegeven. 

In 2019 is een indicatief rapport en 2020 een definitief door de firma Milon gemaakt iov de Solar 

Provider Group. 

Beide rapporten zijn nietszeggend, ten eerste 2019 is een indicatief en 2020 is een samenvatting 

van de rapporten Heidemij en NAVOS, MILON baseert zijn rapport op gegevens uit voorgaande 

rapporten en dient alleen voor het afgeven van een vergunning voor het realiseren van een 

zonnepark. De eindconclusies van Heidemij en NAVOS heeft men (bewust?) niet overgenomen.  

Bovenstaande bevindingen hebben wij tevens voorgelegd en overlegd met onze vriendin 

Prof.Dr.Lieselot Bisschop zijnde juriste en criminoloog aan de Erasmusuniversiteit die met haar 



onderzoek naar de verontreinigingen met PFAS de gruwelijke waarheid boven tafel heeft 

gekregen. 

Alle betrokken instanties hebben met elkaar rond de tafel gezeten en waren op de hoogte van de 

immense lozingen van PFAS in de Schelde met alle gevolgen van dien. Maar gezien de impact 

van die verspreiding en dus de verontreiniging is aan die tafel afgesproken er met niemand over 

te praten; FOR EVER SILENCE 

Deze indruk gaan wij nu ook krijgen met de gemeente Woensdrecht, Bergen op Zoom en diverse 

andere betrokken partijen. 

Wij hebben de hulp van de GGD ingeroepen en zijn te woord gestaan door Mw.E.Bording. Zij 

heeft aangegeven dat ze de NAVOS alsmede de MILON-rapporten heeft bestudeerd en op basis 

van haar bevindingen geen aanleiding ziet tot. 

Helaas moeten wij concluderen dat zij haar taak niet heeft begrepen. In onze optiek voldoet zij 

niet aan de definitie waar GGD voor staat. 

Wat doet de GGD? 

De GGD beschermt, bewaakt en bevordert de gezondheid van de inwoners van 

Nederland. We helpen onze inwoners om gezonde keuzes te maken en om klachten 

en ziektes te voorkomen. 

Klakkeloos worden aannames uit het MILON-rapport overgenomen zonder enige zelfstudie of 

het ter plaatse opnemen van de huidige situatie. 

Voor de omwonenden van de dumpplaats die door de gaande verontreiniging de volle mep 

krijgen is nooit aandacht geweest. Niet door de GGD en niet door beide gemeenten. Heel 

bijzonder.                                                                                                                                                                                                                                                                   

Samengevat: 

- In alle onderzoeken is aangetoond dat met name de verontreiniging met Arceen, lood en 

koper aanwezig is. Dat men niet precies weet waar dit vandaan komt. Misschien helpt de 

wetenschap dat de combinatie Arceen en lood het recept is voor de productie van 

munitie.  

- Uit bloed- en urineonderzoek blijkt/ is bewezen dat de nog in leven zijnde paarden op 

ons perceel besmet zijn met o.a Arceen en lood. 

- Het oppervlaktewater is door een gerenommeerd en gecertificeerd bedrijf onderzocht 

met de conclusie verontreiniging van met name Lood, Arceen en zink. 

- Schokkend is om in de rapporten te lezen de aanwezigheid van Cyanide, oplosmiddelen, 

ontvetters en PAK.  



- 2 maal hebben de betrokken gemeentes op basis van de uitgevoerde Heidemij en 

NAVOS onderzoeken de wettelijke verplichting opgedragen gekregen om tot saneren 

over te gaan. 

- Koeien welke op de dumpplaats weidegang hadden, verloren hun ongeboren vrucht 

- Vreemd genoeg liggen er heden ten dage wekelijks dode koeien bij een boer langs de 

kant van de weg, deze boer heeft zijn mais verbouwd op de dumpplaats. 

- Landgoed Mattemburgh heeft te maken met, voor hun, onverklaarbare bomensterfte. 

- Uit ons onderzoek is gebleken dat de onderzoeksrapporten niet zijn gedeeld met andere 

overheidsinstanties zoals o.a. kadaster, bodemloket, Nederlandse voedsel- en 

warenautoriteit, Rijkswaterstaat. Tevens is niets gedeeld met de omwonenden laat 

staan hen gewezen op de risico’s. 

Een actieve aanpak evenals preventieve acties worden/ zijn tot op de dag van vandaag niet 

ondernomen. 

Op dit moment staan we in nauw contact met Rijkswaterstaat welke een eigen onderzoek zijn 

opgestart. Zij worden door ons van alle nieuwe ontwikkelingen op de hoogte gehouden.  

Graag willen wij u wijzen op de gevolgen welke gaan voortkomen doordat op de dumpplaats 

zonnepanelen zijn geplaatst. De dynamiek in de dumpplaats, welke continue onder invloed van 

hydrologische invloeden staat, zal op een negatieve, verontreinigende manier gaan veranderen. 

4 maanden zijn we nu bezig om zoveel als mogelijk wettelijk bewijs op te zoeken – getuigen te 

spreken en op alle mogelijke manieren onderzoek uit te voeren. 

Helaas moeten wij uit bovenstaande vaststellen dat; 

Alles wijst op een falend gemeentelijk beleid en bestuur. Het ontbreken van eerlijkheid, 

transparantie en een tekort aan vakkennis en inlevingsvermogen, een gebrek aan overzicht, het 

voeren van een duurzaam beleid, oprecht interesse tonen en zorg te dragen voor al wat leeft. 

Op basis van de verontreiniging met zware metalen die we zijn tegengekomen op ons eigen 

perceel, de dood van onze dieren plus de snelle achteruitgang van de gezondheid van de overige 

dieren, de druk en wetenschap dat door te wonen op en naast een gif dump men 50% meer kans 

heeft op een ernstige ziekte en de gevaarlijke stoffen in staat zijn om DNA te veranderen van 

nakomelingen legt een zware last op ons. 

Bovenstaande is nog maar het “puntje van de ijsberg”. 

 

Tot zover een gedeelte van onze bevindingen. 

Uw reactie zien wij met vertrouwen tegemoet, 

 






